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169 D66 Verklaring 

van geen 
bedenkingen 
Omrin, 
verhoging en 
uitbreiding

Kan het college aangeven hoe het komt dat 
het huidige terrein van Omrin H'veen vol 
raakt? Waar is de extra ruimte voor nodig?

Doordat steeds meer ruimte die was gereserveerd voor 
de stortplaats ook daadwerkelijk in gebruik is als 
stortlocatie, is er op het terrein steeds minder 
beschikbare oppervlakte voor o.a. opslag van digestaat, 
grondachtige stromen, RDF en kunststofbalen. De 
stortplaats is zo’n 30 hectare groot, in het verleden 
konden veel van deze hectares worden gebruikt voor 
deze andere activiteiten.

170 D66 Verklaring 
van geen 
bedenkingen 
Omrin, 
verhoging en 
uitbreiding

Zijn er nog andere manieren dan het 
verhogen van de stortplaats om ruimte te 
maken?

De stortplaats heeft een vergunde inhoud. Deze inhoud 
neemt niet toe door het verhogen van de stortplaats, 
hier zit een landelijke begrenzing op. Wanneer de 
stortplaats kan worden verhoogd, wordt er gestort op 
minder vierkante meters waardoor er schaars 
grondoppervlak beschikbaar blijft voor andere 
activiteiten. Het aantal tonnen om te storten blijft 
ongewijzigd ten opzichte van de huidige vergunning.  
Vanwege de werkzaamheden moeten de containers zo 
dicht mogelijk bij de fabriek staan. Het is niet mogelijk 
om deze opstelplaats te verschuiven naar een andere 
locatie binnen het terrein omdat daarvoor geen geschikte 
locatie aanwezig is. Ook de opslag van grondachtige 
stromen, veegvuil, digestaat en lege containers is door 
middel van het schuiven van functies niet meer mogelijk 
op het terrein. Voor deze functies wordt de locatie ten 
noordoosten van het Ecopark voorzien (de Driehoek). Er 
is momenteel geen ruimte meer om te schuiven met 
functies omdat de maximale capaciteit van het terrein is 
benut. Om de werkzaamheden te kunnen voortzetten en 



waar nodig uitbreiden, heeft Omrin inmiddels een aantal 
ontwikkelingen in gang gezet.

171 D66 Verklaring 
van geen 
bedenkingen 
Omrin, 
verhoging en 
uitbreiding

Een paar vragen over asbest opslag en 
verwerking: 1. Hoeveel asbest ligt er 
momenteel bij Omrin in Heerenveen 
opgeslagen? 2. Is de hoeveelheid asbest 
opslag op het Omrin H'veen terrein 
gelimiteerd door vergunningen? Zo ja, wat 
is de limiet? 3. Zijn er plannen om de 
opgeslagen asbest te verwerken? Zo ja, 
waar, wanneer en hoe?

1. Per jaar wordt er gemiddeld zo’n 15.000 ton asbest 
gestort. De stort is bijna 30 jaar actief, dat komt neer op 
zo’n 450.000 ton asbest. 2. De vergunning is gelimiteerd 
aan een maximale hoeveelheid per jaar en niet per 
afvalstof.  Voor het deel van de afvalberging waar niet 
gevaarlijk afval mag worden gestort is dat maximaal 
250.000 ton en voor het deel waar gevaarlijk afval mag 
worden gestort is dat 25.000 ton per jaar. 3. Nee, deze 
plannen heeft Omrin zelf niet. In het land zijn wel 
initiatieven, echter zitten hier ook risico’s aan. Mocht er 
een stortverbod op asbest komen omdat dit elders kan 
worden verwerkt, dan mag dit niet meer worden gestort.

183 CU V.v.g.b. De 
Dolten, 
OMRIN

Er wordt over toekomstige ontwikkelingen 
gesproken. O.a. een zonnepark op nu nog 
landbouwgrond wordt genoemd. Worden 
wij meegenomen in deze vervolgplannen?

Ja, de gemeenteraad wordt meegenomen in 
vervolgplannen.

184 CU V.v.g.b. De 
Dolten, 
OMRIN

Er komt steeds meer aanvoer van afval 
vanuit andere gemeenten. In hoeverre 
heeft de verhoogde uitstoot invloed op onze 
woningsbouwplannen?

Zowel in de gebruiksfase als de aanlegfase is er geen 
sprake van een toename van stikstofdepositie op Natura 
2000 gebieden ten opzichte van de referentiesituatie. Bij 
de behandeling van de aanvraag is door de provincie 
vastgesteld dat er sprake is van een afname van 
emissie. Het plan heeft in die zin geen invloed op 
woningbouwplannen.

185 CU Verklaring 
van geen 
bedenking 
uitbreiding 
Omrin

Zou het niet beter zijn om alvorens met 
omwonenden in gesprek te gaan naast het 
onderzoek van Antea ook nog een toetsing 
door de commissie MER te laten uitvoeren? 

De voorliggende plannen zijn noodzakelijk om de huidige 
bedrijvigheid uit te kunnen oefenen. Om te beoordelen of 
een procedure voor een milieueffectrapportage moet 
worden doorlopen, heeft Omrin een m.e.r. 
aanmeldnotitie ingediend bij de provincie (bevoegd 



Welke ontwikkelingen voor de nabije 
toekomst zijn in voorbereiding?

gezag).  Het project is m.e.r. beoordelingsplichtig  
(oprichting, wijziging of uitbreiding van een installatie 
voor de verwijdering van afval wordt genoemd in 
onderdeel D van de bijlage van het Besluit 
milieueffectrapportage).   In de aanmeldnotitie m.e.r. 
worden de kenmerken van het project, de plaats van het 
project en potentiële effecten van het project 
beschreven. De provincie heeft op basis van de 
ingediende gegevens geconcludeerd dat er geen reden is 
een MER te verlangen (besluit 29 juni 2021).  Door zowel 
omwonenden als ambtenaren is Omrin gevraagd een 
beeld voor de langere termijn te schetsen. 
Ontwikkelingsplannen van Omrin betreffen o.a. een 
uitbreiding richting het noorden (grondgebied 
buurgemeente), inclusief aanleg van een zonnepark op 
een deel van de afgewerkte stort, de bouw van een 4e 
vergister en kadertransport over water. Omrin 
informeert de plaatselijke belangen en direct 
omwonenden twee maal per jaar over haar plannen. 
Daarnaast bespreekt Omrin dit met de provincie/fumo en 
gemeente en worden binnen afzienbare tijd de beide 
gemeenteraden geïnformeerd over de 
uitbreidingsplannen naar het Noorden.

186 GL vvgb Omrin, 
Verhoging en 
uitbreiding

In het raadsvoorstel staat dat een van vier 
wijzigingen het volgende betreft: 3. de 
toename van de verwerking van 
huishoudelijk afval van 230.000 ton/jaar 
naar 280.000 ton/jaar   Waarom wordt er 
zo’n stijging in het jaarlijks te verwerken 
afval veracht en op basis van welke 
gegevens is deze verwachting gemaakt? En 

Door het toetreden van nieuwe aandeelhouders is er een 
toename in de verwerking van huishoudelijk afval.  In 
2024 streeft Omrin ernaar om samen met de 
aandeelhoudende gemeenten te voldoen aan de VANG-
doelstellingen, namelijk een scheidingspercentage van 
75% in 2020 naar 80% in 2025 (door bron- en 
nascheiding). Dat kan worden bereikt door technische 
uitbreiding van de sorteerinstallatie (SBI) met de DANO-



hoe verhoudt zich dit tegenover de lokale 
ambitie om circulair te worden?

trommel (scheidings- en bewerkingsinstallatie). Omrin 
voorziet dat het huishoudelijk restafval per inwoner gaat 
afnemen. Dit komt door betere afvalscheiding. Hoe beter 
burgers aan de bron scheiden (al dan niet door invoering 
van Diftar-inzamelsystemen) hoe minder huishoudelijk 
restafval er per inwoner aangeboden wordt. Groei in 
afvalvolume is geen doel op zich, maar groei is wel nodig 
om de faciliteiten optimaal en efficiënt te gebruiken 
zodat er hogere milieuprestaties worden behaald tegen 
een zo laag mogelijk tarief. Omrin streeft ernaar om 
haar verwerkingsinstallaties in 2024 optimaal te 
benutten om aandeelhouders en daarmee de burgers de 
laagste tarieven en hoge bedrijfsstabiliteit te 
garanderen.

192 vvgb Omrin, 
Verhoging en 
uitbreiding

1. Het verzoek van GS dateert van 
augustus 21, waarom wordt het nu pas 
voorgelegd aan de gemeenteraad?  2. Dat 
geldt ook voor het afgeven van de 
verklaring van geen bedenkingen. Wat als 
de gemeente dit niet doet, wat gebeurt er 
dan met deze aanvraag van Omrin?

1. Een van de redenen is de voorbereiding van- en 
afstemming over stukken, tussen initiatiefnemer, 
provincie (FUMO) en gemeente. 2. Als de gemeenteraad 
geen verklaring van geen bedenkingen verleend, dan 
moet de provincie (bevoegd gezag) de vergunning 
weigeren.

193 PvdA vvgb Omrin, 
Verhoging en 
uitbreiding

1.  Omrin is succesvol, innovatief bedrijf. 
Mogen we trots op zijn. Dat succes heeft tot 
gevolg dat afval van steeds meer 
gemeenten hier wordt verwerkt. Wordt dat 
afval hier ook opgeslagen? Zijn hiervoor 
grenzen gedefinieerd? 2. De vergroting van 
de afvalberg vindt plaats tegen de 
achtergrond van klimaatverandering. Meer 
regen, droogte en wind. Beschermlagen 

1. Het aangeleverde huishoudelijk afval wordt gelost in 
de bunker waarna het direct wordt verwerkt. Om het 
weekend te kunnen overbruggen (omdat de bunker dan 
leeg raakt), wordt er een deel opgeslagen in containers. 
Dit afval wordt in het weekend gelost in de bunker. 
Alleen in geval van calamiteiten met de fabriek kan het 
een enkele keer zijn dat er wat blijft staan in containers.   
Al het aangeleverde huishoudelijk afval (ook van nieuwe 
deelnemende gemeenten) wordt ter plaatse verwerkt. 



zullen eerder eroderen. Is de berg daar op 
voorbereid.  3. Is een verhoogde berg wel 
te benaderen door de brandweer bij 
calamiteiten zoals de brand van aantal 
jaren geleden.  4.  Hoe hoger stank en 
lawaai, hoe verder het draagt. Is de 
overlast in die zin ook onderzocht? 5.  Is 
het denkbaar dat de berg binnen afzienbare 
termijn weer open gaat in een zoektocht 
naar bruikbaar materiaal (mining). Zo ja, 
wat zijn dan de effecten in termen van 
stank en lawaai

De aanvraag betreft de verwerking van maximaal 
280.000 ton huishoudelijk afval per jaar.  2. Er heeft een 
onderzoek plaatsgevonden waaruit blijkt dat de 
onderafdichtingsconstructie tegen de extra belasting 
kan. Voor wat betreft de bovenafdichtingsconstructie is 
dat niet anders dan de huidige situatie. Er wordt voldaan 
aan de eisen die daaraan worden gesteld. 3. Een aantal 
jaren geleden zat er broei in balen opgeslagen brandbaar 
afval, niet in het stort. Bovenop zo’n bult balen kunnen 
geen brandweerauto’s staan. Met de stortplaats is dat 
anders, deze is voorzien van een weg waarover auto’s en 
ook brandweerauto’s kunnen rijden. Nav de broei in de 
balen heeft Omrin de opslag van balen aangepast, deze 
worden nu nog maximaal 5 m hoog en in vakken van 
maximaal 2500 m2 groot opgeslagen. 4. Bij de 
vergunningaanvraag zitten o.a. akoestische- en 
geuronderzoeken waaruit blijkt dat dit binnen de 
vergunning past.  5. Op dit moment zijn hier geen 
plannen voor.


